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      Аннотация

    
        
          В данной выпускной квалификационной работе запроектирован многоквартирный жилой дом высотой более 100 м. Все разделы разработаны в соответствии с Постановлением Правительства РФ от 16.02.2008 N 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». В рамках научного исследования был выполнен расчет инсоляции жилых помещений. Расчет выполнялся комбинированно, ручным методом и с помощью программного комплекса Ситис Солярис.
        

        
          In this final qualifying work, an apartment building with a height of more than 100 m is designed. All sections are developed in accordance with the Decree Of the government of the Russian Federation of 16.02.2008 N 87 "on the composition of sections of project documentation and requirements for their content". As part of the research, the calculation of residential insolation was performed. The calculation was performed in combination, using a manual method and using the Sitis Solaris software package.
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